
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Mandag 08. juni 2020 

Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, Torunn 

Holtbakk, Janne Braarud Jensen  

Forfall: Sandra Nilsen Jentoft, Inger Repstad Thorsen 

Referat av: Tonje Skistad 

 

Sak 1 Økonomi 

Sum brukskonto: 273 719 kr 

- Klubben har overført 12 500 kr i støtte til NKK. 

- Betalt fullt avdrag på hallen i mai – vi fortsetter å betale vanlig avdrag fremover. 

 

Sak 2 Stevner 

- Flytter Plankevalpen til lørdag 8. august. 

- Agilitystevne 21-23. august, vi trenger mange hjelpere til stevnet. 

- Lydighetsstevne 19. september. 

 

Sak 3 Endringer i styret 

- Svein trekker seg som nestleder og blir i stedet vara.  

- Torunn blir ny nestleder. 

- Janne rykker opp fra vara til styremedlem. 

 

Sak 4 Moms 

- Klubben blir momspliktig fra 01.01.2021, fordi vi har mer enn 140 000 kr i inntekter årlig fra 

stevnepåmelding og treningsavgift. 

 

Eventuelt 

- Det er generalforsamling i NKK 28-29. november. Klubben tenker å sende to personer fra 

styret for å representere klubben. 

 

 

 


